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FAU skoleåret 2019-2020  

Et annerledes skoleår er snart over og FAU oppsummerer: 

God deltakelse på møter og arrangement. 

FAU har i tillegg til julearrangement vært involvert i blant annet grøtservering siste skoledag, 

markering av refleksdagen og 10 års jubileum. 

Endelig er bom på plass i toppen av bakken. 

Fortsatt ingen svar eller forklaring fra kommunen etter hendelse med Jod tabletter. 

De siste møtene har utgått pga korona, men FAU har holdt seg aktive på digital arena.  

Økonomisk går det greit. Det siste året hverken hatt store utgifter eller inntekter.  

 

17.mai 

Årets 17.mai komite valgte å gå for en nettløsning med loddsalg og lykkehjul, dette gav gode 

inntekter i en vanskelig situasjon, og heldige vinnere sikret seg flotte premier.  

Kommunen sitt opplegg med kamera ved flaggstangen på skolen ble ikke noen stor hit. 

17.mai komiteen har søkt om støtte fra kommunen, disse pengene skal fordeles mellom 7.klassetur, 

korps og drill. Ikke svar på søknad foreløpig. 

Da evalueringen av årets arrangement ikke blir aktuell for senere år, utgikk dette som fysisk møte.  

 

Videre  

Sponsorpengene fra 10-års jubileet ble trukket tilbake fra sponsor, grunnet en glipp fra skolens side, 

der logo ikke ble trykt på programhefte. Disse tilfalt FAU med forutsetning om at de skulle gå tilbake 

til elevene. Disse blir overlevert ved skolestart. 

Nye FAU representanter er valgt i klassene. Kommende 1. trinn har ikke avholdt møte ennå, så her 

skjer valget til høsten.  

Takk for godt samarbeid til avtroppende FAU representanter. 

Neste møte blir årsmøtet til høsten.  

 

FAU ønsker alle en god sommer! 


